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Rada Miejska w Krobi  

ProtokóB nr LXVII/2023 

LXVII Sesja w dniu 23 listopada 2023 r. 
Obrady rozpocz�to 23 listopada 2023 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:49. 
Sesji przewodniczyB Przewodniczący Rady Miejskiej w Krobi Mariusz Duda.                                                 
W posiedzeniu wzi�Bo udziaB 14 radnych, 1 nieobecny Roman Olejniczak. 
 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
Dzień dobry Państwu.  Witam serdecznie na LXVII  sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam 
Pana Burmistrza wraz ze wspóBpracownikami . Witam Przewodniczącego Gminnej Rady 
Seniorów. Witam także Panią Barbar� Gryczk� Prezesa OSP Krobia.  Witam oczywiście 
także Państwa Radnych oraz dyrektorów, kierowników jednostek. Witam również osoby, 
które zdecydowaBy si� śledzić nasze obrady w internecie . 
Obecni: 
1. Lech Bem 
2. Mariusz Duda 
3. Jerzy GaB�zewski 
4. SBawomir Gembiak 
5. Maciej Jakubczak 
6. Grzegorz Jesiak 
7. Patrycja KapaBa 
8. Jan MikoBajczak 
9.  Izabela PazoBa 
10. Krzysztof Perdon 
11. Genowefa SkrobaBa 
12. Renata Szulc 
13. Marian Toporowicz 
14. Leszek WBodarczyk 
Nieobecny Roman Olejniczak. 
Ponadto w sesji uczestniczyli :  
1.   Aukasz Kubiak - Burmistrz Krobi.  
2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy.      
3.   Zaproszeni goście. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyj�cie protokoBu z LXVI sesji.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dziaBaniach podejmowanych 
w okresie mi�dzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z dziaBalności Burmistrza Krobi w okresie mi�dzysesyjnym. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla dziaBek poBożonych w Krobi przy ulicy Kobylińskiej, Marii 
Konopnickiej, Powstańców Wielkopolskich. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osBonowego w zakresie dożywiania „PosiBek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określania zasad zwrotu wydatków                   
od osób obj�tych rządowym programem „PosiBek w szkole i w domu” na lata 2024               
– 2028 i korzystających  z pomocy spoBecznej w formie posiBku, świadczenia 
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pieni�żnego na zakup posiBku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych.  
9. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy spoBecznej przez osoby obj�te rządowym 
programem „PosiBek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określenia szczegóBowych zasad, 
sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkBadania na raty należności 
pieni�żnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Krobia                    
lub jej jednostkom podlegBym, nie stanowiących pomocy publicznej oraz wskazania 
organu do tego uprawnionego.  
11. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
za 1 dt przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego.  
12. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w spawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości.  
13. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych.  
14. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2023–2031. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy budżetowej Gminy 
Krobia na rok 2023. 
16. Informacja o  naliczonych jednorazowych opBatach z tytuBu wzrostu  wartości 
nieruchomości w związku z uchwaleniem bądź zmianą miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w roku 2022. 
17. Wolne gBosy i wnioski. 
18. Zakończenie.  
Taki jest proponowany porządek posiedzenia. Czy ktoś z Państwa chce wnieść jakieś 
zmiany, nowe propozycje do porządku? Prosz� bardzo prosz� Pan Burmistrz 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak:  
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Zgodnie z ustaleniami podczas 
ostatniego posiedzenia Komisji wspólnych Rady Miejskiej w Krobi oraz dzisiejszego 
posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy wnosz� o uzupeBnienie porządku obrad o 
dwa projekty uchwaB. Pierwszy projekt uchwaBy dotyczy przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dziaBek poBożonych w Krobi 
przy ul. Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich, Nowej  i Miejsko-Góreckiej. I drugi 
projekt uchwaBy dotyczyBby udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. Wi�c 
prosz� Wysoką Rad� o uzupeBnienie porządku obrad o te dwa projekty uchwaB. Dzi�kuj� 
bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Burmistrzu. Rozumiem, że nie ma wi�cej zgBoszeń. Nie widz� sygnalizacji. 
W związku z tym zamykam możliwość wprowadzania zmian do porządku. Proponuj�, żeby 
dwa projekty, które Pan Burmistrz przedstawiB wprowadzić,  jako punkt 16 uchwaB� w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu, a w punkt 17 uchwaB� w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. Czekają nas w związku z 
tym trzy gBosowania. 
GBosowano w sprawie: uzupeBnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwaBy                 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla dziaBek poBożonych w Krobi przy ulicy Franciszka Rejka, Powstańców 
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Wielkopolskich, Nowej i Miejsko – Góreckiej.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
GBosowano w sprawie: 
uzupeBnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwąBy w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
GBosowano w sprawie: 
przyj�cia porządku obrad po zmianach..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
3. Przyjęcie protokoBu z LXVI sesji. 
ProtokóB byB dost�pny w biurze Rady, mogli Państwo si� z nim zapoznać. Czy ktoś z 
Państwa chciaB wprowadzić jakieś zmiany do treści protokoBu. Nie widz�. 
GBosowano w sprawie: przyj�cia protokoBu z LXVI sesji..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dziaBaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
Mieliście Państwo dost�p do tego sprawozdania. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 
pytania dotyczące tego sprawozdania? Nie widz�. 
 
5. Sprawozdanie z dziaBalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
Mieliście Państwo wcześniej dokument do dyspozycji . Kto z Państwa Radnych chce 
zadać pytanie? Prosz� bardzo Pan Radny Perdon, prosz� bardzo. 
Radny Krzysztof  Perdon:  
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Panie Burmistrzu ja chciaBbym informacj� na temat , czy podczas tych posiedzeń, bo tak 
akurat same zarządy, zapadBy jakieś decyzje finansowe na przyszBy rok odnośnie jakichś 
stawek. Akurat w każdym z tych zarządów, poza Niepartem, te dwa są bardzo ważne dla 
mieszkańców i chciaBbym wiedzieć, czy jakieś decyzje zapadBy.  
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak:  
Szanowny Panie Radny. Szanowni Państwo.  Jeśli chodzi o decyzje finansowe, które 
miaByby być podejmowane na poszczególnych posiedzeniach zarządu, to Szanowni 
Państwo,  jeśli chodzi o posiedzenie Zarządu naszego Komunalnego Związku Gmin 
Regionu Leszczyńskiego, czyli mówimy o związku śmieciowym , to Szanowni Państwa 
decyzje, jeżeli zapadBy to dostaliśmy informacj� od Przewodniczącego  Zarządu, że nie 
b�dzie podwyżek stawek, jeśli chodzi o opBat� za zagospodarowanie odpadów 
komunalnych.  Czyli mówimy po tej opBacie śmieciowej. Wi�c przyszBy rok 2024 Szanowni 
Państwo b�dzie rokiem, gdzie nie b�dzie wzrostu tej stawki 33 zB, którą pBacimy na 
jednego mieszkańca. Ta stawka Szanowni Państwo b�dzie obowiązywaBa i te osoby,    
które jak Państwo doskonale wiecie mają kompostownik, to Szanowni Państwo pBacą                
30 zB, wi�c też ta różnica  3 zB b�dzie obowiązywaBa w roku 2024. Co do posiedzenia  
naszego Zarządu Edukacyjnego Związku Mi�dzygminnego Gostkowo-Niepart, to byBo 
formalne też posiedzenie, jeśli chodzi o bieżące sprawy dotyczące naszej SzkoBy 
Podstawowej w Nieparcie. Tutaj jakby no decyzji sensu stricto-finansowych Szanowni 
Państwo nie omawialiśmy. A posiedzenie Zarządu Mi�dzygminnego Związku Wodociągów   
w Strzelcach Wielkich dotyczyBo Szanowni Państwo omawiania przez Zarząd, tak, bo ja 
czBonkiem Zarządu nie jestem , tylko Przewodniczącym Zgromadzenia, ale dotyczyBo 
omawiania projektu budżetu na rok 2024 i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej.                  
Ale to jest projekt i teraz czBonkowie Zgromadzenia, też Pan Radny Jerzy GaB�zewski , 
analizuje  te dokumenty i dopiero w grudniu, tak jak Rada Miejska b�dziemy podejmowali, 
jako Zgromadzenie  wiążące decyzje finansowe na posiedzeniu Zgromadzenia w miesiącu 
grudniu. Wi�c Szanowni Państwo  mamy stawki taryf jeśli chodzi o opBaty za wod� i ścieki 
, które na ten moment obowiązują do 18 lutego 2024 roku i te stawki b�dą zmienione po 
18 lutym. Wi�c Szanowni Państwo b�dzie tutaj niewielki wzrost, jeśli chodzi też o opBat�  
za wod� i też opBat� za zużycie ścieków, ale teraz tych kwot nie pami�tam. Szanowni 
Państwo otrzymacie  oczywiście też te informacje, jak tylko czBonkowie Zgromadzenia 
takie decyzje ostatecznie w grudniu podejmą. Myśl�, że to jest wszystko. Dzi�kuj�  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo. Czy ktoś z Państwa jeszcze chciaB zadać pytanie? Nie widz�. W związku 
z tym zamykamy ten punkt. 
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla dziaBek poBożonych w Krobi przy ulicy Kobylińskiej, Marii 
Konopnickiej, Powstańców Wielkopolskich. 
 

Naczelnika WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Przestawiamy projekt uchwaBy w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dziaBek poBożonych w Krobi 
przy ulicach Kobylińskiej, Marii Konopnickiej, Powstańców Wielkopolskich. Przedstawienie 
projektu uchwaBy kończy procedur� planistyczną, która zostaBa przeprowadzona na 
podstawie artykuBu 17 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w 
związku z podj�tą przez Państwa uchwaB� w sierpniu 2020 roku w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia przedmiotowego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Przedstawiony projekt jest zgodny ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego. Tak jak wcześniej wspomniaBem zostaBa 
przeprowadzona procedura planistyczna. W grudniu 2022 roku ogBoszono o możliwości 
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skBadania wniosków. Możliwość skBadania wniosków byBa do 17 stycznia 2023 roku. 
Nast�pnie opracowano  projekt uchwaBy,  projekt miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, który zostaB poddany opiniom i uzgodnieniom. Po otrzymaniu opinii i 
uzgodnień projekt zostaB wyBożony do publicznego wglądu. MiaBo to miejsce w terminie od 
8 września do 6 października i w terminie do 20 października 2023 roku nie zostaBy 
zBożone przez mieszkańców, czy też inne organizacje żadne uwagi, co może też 
świadczyć o spoBecznej akceptacji dla przedmiotowego planu. W projekcie uchwaBy 
wyznaczono przede wszystkim tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i 
usBugowej, też tereny komunikacji. Projekt planu przedstawia szczegóBowe zapisy 
dotyczące możliwości zagospodarowania terenu, mi�dzy innymi jak powierzchni� 
zabudowy, kąty nachylenia dachu w powierzchni biologicznej czynne intensywnej 
zabudowy, jak i inne parametry wyznaczone przepisami prawnymi . Zawiera też ustalenia 
w zakresie infrastruktury technicznej, w zakresie ochrony konserwatorskiej. W planie 
zostaBy tak jak wcześniej wspomniaBem wyznaczone tereny zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej i usBugowej. Przy terenie poBożonym przy ulicy Kobylińskiej tereny 1MN-U, 
2MN-U przy ulicy Powstańców Wielkopolskich i ulicy Marii Konopnickiej, też zostaBy 
wyznaczone podobne tereny 3MN-U oraz teren drogi wewn�trzne i teren dojazdowej i przy 
ul Powstańców Wielkopolskich również teren drogi dojazdowej oraz teren 4MN-U. 
Dzi�kuj�. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panu Naczelnikowi za przedstawienie projektu uchwaBy i uzasadnienia. Otwieram  
dyskusj� nad projektem. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby zadać pytanie? Nie widz�. 
ChciaBem poinformować tylko, że podczas poBączonego posiedzenia Komisji Rady odbyBo 
si� gBosowanie czBonków Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy nad tym projektem. Komisja 
wydaBa opini� pozytywną na temat projektu uchwaBy. I tą informacją zamykam dyskusj� 
nad tym nad tym punktem. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/546/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r. w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dziaBek 
poBożonych w Krobi przy ulicy Kobylińskiej, Marii Konopnickiej, Powstańców 
Wielkopolskich.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
Sal� obrad opuściBa Radna Genowefa SkrobaBa 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osBonowego w zakresie dożywiania „Pomoc Gminy Krobia w zakresie dożywiania” 
na lata 2024-2028. 
Inspektor OPS Elżbieta Zwierzyk: 
UchwaBa  w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osBonowego w zakresie 
dożywiania „PosiBek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. Przyj�ty zostaB przez Rad� 
Ministrów wieloletni rządowy program i w domu na lata 2004-2028, który ma na celu 
zapewnienie posiBku dzieciom, uczniom i mBodzieży oraz objąć pomocą osoby dorosBe,  
zwBaszcza osoby starsze, chore lub niepeBnosprawne i samotne. Program ten przewiduje 
wsparcie dla gmin i aby to wsparcie otrzymać konieczne jest podj�cie niniejszej uchwaBy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
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Dzi�kuj� bardzo za przedstawienie projektu uchwaBy, uzasadnienia.  Szanowni Państwo 
otwieram dyskusj�. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Nie widz�. 
ChciaBem poinformować, że podczas posiedzenia wspólnego Komisji Komisja Oświaty i 
Spraw SpoBecznych wydaBa opini� pozytywną na temat projektu uchwaBy. Nie widz� 
zgBoszeń wśród Państwa do dyskusji. W związku z tym zamykam dyskusj�.  Przechodzimy 
do gBosowania B�dziemy gBosować, Pani Radna dotrze w trakcie sesji do nas, myśl� 
powrotem w zdrowiu i caBa.   
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/547/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r.  w sprawie: ustanowienia wieloletniego programu osBonowego w zakresie 
dożywiania „Pomoc Gminy Krobia w zakresie dożywiania” na lata 2024-2028. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
BRAK GAOSU (1) : Genowefa SkrobaBa 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
Na sal� obrad wróciBa Radna Genowefa SkrobaBa 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określania zasad zwrotu wydatków od 
osób objętych rządowym programem „PosiBek w szkole i w domu” na lata 2024– 
2028 i korzystających z pomocy spoBecznej w formie posiBku, świadczenia 
pieniężnego na zakup posiBku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych. 
Inspektor OP Elżbieta Zwierzyk: 
UchwaBa w sprawie zasad zwrotu wydatków od osób obj�tych rządowym programem 
„PosiBek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 i korzystających z pomocy spoBecznej w 
formie posiBku, świadczenia pieni�żnego na zakup posiBku lub żywności albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. Prawo do świadczeń z pomocy 
spoBecznej przysBuguje osobom i rodzinom, jeżeli dochód osoby samotnej gospodarującej 
lub dochód dla osoby w rodzinie nie przekracza kryterium określonego w ustawie o 
pomocy spoBecznej. Na dzień dzisiejszy kryterium przedstawia si� nast�pująco. Dla osób 
samotnie gospodarujących kryterium dochodowe wynosi 776, natomiast na osob� w 
rodzinie 600 zB. Program posiBek w szkole i w domu przewiduje podwyższenie tej kwoty                
o 200% . Przewiduje także wsparcie dla osób, żebyśmy mogli pomagać, ale również 
odstąpić od zwrotu kosztów związanych, od osób, którym tą pomoc b�dziemy przyznawać 
w związku z trudną sytuacją życiową. Tak wi�c również wymagane jest podj�cie uchwaBy        
o odstąpieniu od zwrotu kosztów. Dzi�kuj� bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo. Nad tym projektem uchwaBy dyskutowaliśmy jako czBonkowie 
poBączonych Komisji Rady podczas wspólnego posiedzenia. Podczas tego też 
posiedzenia Komisja podobnie jak w przypadku poprzedniego projektu wydaBa opini� 
pozytywną, to byBa Komisja Oświaty i Spraw SpoBecznych. Także Państwo Radni mieli 
okazj� zapytać Panią Kierownik Ośrodka Pomocy o szczegóBy dotyczące tego projektu. 
Chyba ,że ktoś z Państwa jeszcze ma jakieś pytania, to prosz� bardzo. Nie widz� 
zgBoszeń. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/548/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r. w sprawie: określania zasad zwrotu wydatków od osób obj�tych rządowym 
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programem „PosiBek w szkole i w domu” na lata 2024– 2028 i korzystających z pomocy 
spoBecznej w formie posiBku, świadczenia pieni�żnego na zakup posiBku lub żywności albo 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy spoBecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „PosiBek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 
To jest trzecia uchwaBa. SBucham, ale to u w twoim laptopie, ale wtedy w tym momencie,  
kiedy nie gBosowaBa Radna gBos jest nieliczony, natomiast kworum wynika z policzonych 
gBosów, oddanych byBo 13 gBosów. Co jest wedBug Pana Radnego problemem,  bo dla 
mnie gBosowanie odbyBo si� jakby zgodnie z procedurami . Natomiast system nie zapisaB 
końcowych wyników. Proponuje przerw�, żebyśmy to wyjaśnili i ewentualnie, jeżeli b�dzie 
taka potrzeba to wrócimy do tego gBosowania. OgBaszam 5 minut przerwy. Szanowni 
Państwo wznawiamy obrady. Po wyjaśnieniu gBosowania z punktu 7 zostaBo 
przeprowadzone prawidBowo.  
To jest trzecia uchwaBa z tej grupy uchwaB dotyczących posiBków w szkole i w domu.                       
I jeszcze raz prosz� o zabranie gBosu Panią Elżbiet� Zwierzyk. 
Inspektor OPS Elżbieta Zwierzyk: 
UchwaBa w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania 
z pomocy spoBecznej przez osoby  obj�te rządowym programem „PosiBek w szkole i w 
domu” na lata 2024-2028. Program rządowy ustanowiony uchwaBą numer 149 Rady 
Ministrów z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie wieloletniego programu „PosiBek w 
szkole i w domu” na lata 2024-2028 przewiduje udzielenie wsparcia w zakresie odżywiania 
osobom speBniającym kryterium dochodowe w wysokości 200% kryterium, o którym mowa 
w ustawie o pomocy spoBecznej. Wysokość kryterium dochodowego już mówiBam 
wcześniej, dla osoby samotnie gospodarującej wynosi 776 zB, na osob� w rodzinie 600 zB. 
W związku powyższym podwyższenie kryterium dochodowego pomoże wesprzeć osoby i 
rodziny w potrzebach żywieniowych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo za przedstawienie trzeciego projektu uchwaBy z grupy projektów 
dotyczących posiBku w szkole i w domu.  Szanowni Państwo otwieram dyskusj�.  Czy ktoś 
z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Nie widz� zgBoszeń. ChciaBem poinformować, 
że i ten projekt uchwaBy Komisja Oświaty i Spraw SpoBecznych zaopiniowaBa poczytywanie 
podczas posiedzenia poBączonych Komisji Rady Miejskiej w Krobi. Nie widz� zgBoszeń. 
Zamykam dyskusj�. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/549/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r. w sprawie: podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania 
z pomocy spoBecznej przez osoby obj�te rządowym programem „PosiBek w szkole i w 
domu” na lata 2024 – 2028..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
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Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określenia szczegóBowych zasad, 
sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkBadania na raty należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Krobia               
lub jej jednostkom podlegBym, nie stanowiących pomocy publicznej oraz wskazania 
organu do tego uprawnionego. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Państwo Radni. Projekt uchwaBy dotyczy 
stosowania ulg w zakresie opBat  nie podatkowych, do których nie stosuje si� ordynacji 
podatkowej.  Burmistrz może udzielić ulgi w spBacie, istnieje jednak potrzeba regulowania 
zagadnień związanych z tym faktem, na podstawie odr�bnej uchwaBy. Kompetencje do 
tego ma organ stanowiący . Natomiast ulg udziela Burmistrz Krobi jako organ uprawniony 
do stosowania odpowiednich ulg w tym zakresie. Należy też dodać,  że poprzednio 
podj�ta uchwaBa zawieraBa zapisy dotyczące pomocy publicznej na podstawie przepisów, 
które tracą swoją moc z końcem  tego roku. W związku z tym, że Rozporządzenie Komisji 
Europejskiej obowiązywaBo do roku 2023, czy b�dzie obowiązywaBo do końca tego roku. 
Na ten moment nie znamy jeszcze kiedy Komisja Europejska podejmie nowe 
Rozporządzenie regulujące udzielenie pomocy de minimis. Obecnie trwają prac� 
związane z tym nowym dokumentem, z tym nowym aktem prawnym. Dlatego proponujemy  
Państwu podj�cie przedmiotowej uchwaBy, która to uchwaBa od 1 stycznia 2024 roku 
pozwoli na uregulowanie spraw ulg dla pozostaBych osób, których pomoc publiczna nie 
dotyczy. Dzi�kuj� bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Bardzo Panie Skarbniku. Otwieram dyskusje. Czy ktoś z Państwa Radnych 
chciaB zadać pytanie dotyczące projektu? Nie widz� zgBoszeń. ChciaBem poinformować 
tylko, że Komisja budżetu obradująca nad projektem uchwaBy wydaBa opini� pozytywną                
na temat tego dokumentu. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/550/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r.  w sprawie: określenia szczegóBowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania lub rozkBadania na raty należności pieni�żnych mających charakter 
cywilnoprawny przypadających Gminie Krobia lub jej jednostkom podlegBym, nie 
stanowiących pomocy publicznej oraz wskazania organu do tego uprawnionego.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 
1 dt przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
Szanowni Państwo.  Obniża si� kwot� 89,63 zB za jedną decyton� do kwoty 82,80 zB za 1 
decyton� średnią cen� skupu żyta za 11 kwartaBów poprzedzających kwartaB 
poprzedzający rok podatkowy 2024, ogBoszoną w Komunikacie Prezesa GUS-u z dnia                 
19 października 2023 roku, a przyjmowaną jako podstawa do obliczenia podatku rolnego. 
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Prosz� Państwa na podstawie tej średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartaBów 
odnotowalibyśmy wzrost o 21,04%, w stosunku do oceny skupu żyta a za rok podatkowy 
2023 rok. Bez podejmowania tej uchwaBy pozostaBaby wówczas stawka maksymalna, która 
byBa obciążeniem dla producentów rolnych, dla rolników i innych osób, które pBacą podatek 
rolny. W związku z tym prosz� Państwa Burmistrz Krobi proponuje obniżyć średnią cen� 
skupu żyta przyjmowaną jako podstawa do obliczenia podatku rolnego z kwoty 89,63 gr  
do kwoty 82,80 zB. ChciaBbym też dodać, że w związku z tym, że taki projekt uchwaBy 
zostaB Państwu przedstawiony, zostaB on również przesBany celem zaopiniowania do 
Wielkopolski Izby Rolniczej  i z upoważnienia prezesa Przewodniczącego Rady 
Powiatowej Wielkopolski Izby Rolniczej w Gostyniu Pan Maciej Maciejewski wydaB ocen� 
pozytywną z uzasadnieniem, że w ocenie Wielkopolski Izby Rolniczej wzmiankowy zamiar 
obniżenia wyżej wymienionej stawki odpowiada aktualnym potrzebom uwzgl�dniając 
sytuacj� ekonomiczną producentów rolnych na terenie gminy. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Skarbniku. Otwieram dyskusj� na temat projektu. Kto z Państwa Radnych 
chce zabrać gBos? Nie widz�. Informuj� Państwa, że Komisja Budżetu wydaBa opini� 
pozytywną na temat projektu uchwaBy. Także ten projekt uchwaBy byB dyskutowany z 
Państwem Radnym na poBączonych Komisjach Rady. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/551/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r.   w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w spawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
Prosz� Państwa. W Komunikacie Prezesa GBównego Urz�du Statystycznego z 14 lipca 
bieżącego roku, opublikowano ten komunikat z Monitorze Polskim pozycja 713 w sprawie 
wskaźnika cen towarów i usBug konsumpcyjnych w pierwszym I 2023 roku. OgBoszono,               
że wskaźnik cen i towarów konsumpcyjnych w I póBroczu tego roku w stosunku do I 
póBrocza roku poprzedniego wzrósB o 15%. Minister  Finansów wydając obwieszczenie w 
sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opBat lokalnych na rok 2004 postąpiB 
analogicznie i również te stawki podniósB o 15%. Ustalając jednak obowiązujące na terenie 
gminy Krobia stawki z tytuBu podatku od nieruchomości na 2024 rok stawki dla 
poszczególnych przedmiotów opodatkowania proponuje si� podwyższyć o 11,8%                        
w stosunku do stawek, które obowiązują w roku bieżącym. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo. Otwieram dyskusj� Szanowni Państwo nad projektem uchwaBy. ChciaBem 
poinformować, że Komisja Budżetu również wydaBa opini� pozytywną na temat tego 
projektu uchwaBy. Także Państwo Radni wspólnie dyskutowaliśmy w obecności Pana 
Skarbnika, Pana Burmistrza na poBączonych Komisjach na temat tego projektu uchwaBy. 
Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos w tej sprawie? Nie widz� 
zgBoszeń. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/552/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
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2023 r. w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
Szanowni Państwo w zakresie podatku od środków transportowych również sugerujemy 
si�, można by si� sugerować Komunikatem Prezesa GBównego Urz�du Statystycznego, 
bo również te przepisy wskazują, że w stosunku do tych stawek Minister Finansów 
ogBaszając obwieszczenie w sprawie górnych stawek kwotowych podatku i opBat lokalnych 
również podnosi te górne stawki w takim samym zakresie w jakim wynika to z Komunikatu 
Prezesa GUS-u, czyli te stawki zostaBy również podniesione o 15% , stawki oczywiście w 
obwieszczeniu. Natomiast biorąc pod uwag� sytuacj� związaną z podatkiem od 
nieruchomości i podatki em rolnym w tej sytuacji również Burmistrz proponuje skorygować 
stawki , które obowiązują w 2023 roku o wskaźnik 11,8%,  czy o 111,8%, czyli podnieść 
stawki w stosunku do tego roku 11,8%, analogicznie jak w przypadku poszczególnych 
przedmiotów opodatkowania w podatku od nieruchomości i w podatku rolnym. Dzi�kuj� 
bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Pani e Skarbniku za przedstawienie projektu uchwaBy. Szanowni Państwo nad 
projektem także w tym wypadku obradowaBa Komisja Budżetu, która wydaBa opini� 
pozytywną. Czy ktoś z Państwa Radnych dodatkowo chciaBby jeszcze zabrać gBos w 
przedmiocie projektu uchwaBy? Nie widz� zgBoszeń. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/553/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r. w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2023 – 2031. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Dokonuje si� zmiany 
zaBącznika nr 1 w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2031 w wyniku mi�dzy 
innymi zmiany w planie dochodów i wydatków na rok 2023 oraz aktualizacji kwot na rok 
2024. Dokonujemy tutaj aktualizacji zgodnie z przedstawionym Państwem projektem 
uchwaBy budżetowej już na przyszBy rok i oczywiście WPF na lata 2024-2031.  Zgodnie z 
tymi zmianami w budżecie na  rok 2024 i w kolumnie dotyczącym roku 2024 dochody 
ogóBem zwi�ksza si� o 355.926,53  zB. Odpowiednio koryguje si� dochody bieżące i 
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dochody majątkowe i wydatki ogóBem również zwi�ksza si� o kwot� 355. 926,53 zB, z 
podziaBem na bieżące i majątkowe. Wynik budżetu nie ulega zmianie. Dokonuje si� 
również korekt w zakresie przedsi�wzi�ć. Prosz� Państwa do tego projektu uchwaBy 
proponujemy autopoprawk�. Zgodnie z tą autopoprawką zmienia si� treść objaśnień 
przyj�tych wartości. Zmienia si� również treść uzasadnienia, które Państwu przed chwilą 
czytaBem. Mianowicie w projekcie uchwaBy, który jest Państwu przedstawiony na dzień 23 
lipca zaBącznik nr 1 i numer 2 nowe brzmienie. ZaBącznik nr 1 wynika w zakresie tej zmiany 
ze zmian w uchwale budżetowej , gdzie zmieniamy kwot� dochodów i wydatków ogóBem, 
dochodów i wydatków  bieżących, oraz dochodów z tytuBu środków w formie dotacji, 
również  wynagrodzeń i pochodnych. Zmieniamy również w zakresie zaBącznika nr 2 
środki na dwa przedsi�wzi�cia dotyczą oświetlenia ulicznego w mieście Krobia. Pierwsze 
przedsi�wzi�cie dotyczy ulic  Klonowa, D�bowa, Lipowa, Akacjowa oraz Powstańców 
Wielkopolskich w Krobi.  Drugie przedsi�wzi�cie budowa oświetlenia osiedla w obr�bie 
ulic Norwida, Szymborskiej ,Tuwima, Fredry. W  pierwszej sytuacji zmniejszamy limit na 
rok 2023 o 7.500. W sytuacji drugiego przedsi�wzi�cia zmniejszamy o 9.000 zB. 
Zmniejszamy również Bączne nakBady oraz limit zobowiązań. Tak jak powiedziaBem 
zmienia si� również treść uzasadnienia, które Państwu przeczytaBem, które jest 
dostosowane do kwot wynikających ze zmian w uchwale budżetowej wraz z 
autopoprawką. Dzi�kuj�. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo Panie Skarbniku. Otwieram dyskusj� nad projektem uchwaBy i nad auto 
poprawką. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaB zabrać gBos? Nie widz�. ChciaBem tylko 
poinformować, że Komisja Budżetu wydaBa opini� pozytywną na temat projektu uchwaBy.  
W związku z tym czekają nas w tym punkcie dwa gBosowania. Pierwsze nad 
autopoprawką, drugie nad projektem uchwaBy już po zmianie. 
GBosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy                   
Nr LIV/458/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2023 – 2031..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/554/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r. w sprawie: zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                       
19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 
2023 – 2031. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)  Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1)Roman Olejniczak 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy budżetowej Gminy 
Krobia na rok 2023. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
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Prosz� Państwa w zakresie odchodów dokonujemy korekt w dziaBach 700 zwi�kszenie z 
tytuBu wyższych dochodów ze sprzedaży mienia, w dziale 750 zwi�kszenie dotacji na 
zadania zlecone projekt Wyszehradzki, w dziale 756 korekta dochodu z podatku od 
środków transportowych, odsetek od nieterminowych wpBat,  to jest zwi�kszenie, ale 
również zmniejszenie w zakresie podatku od czynności cywilno-prawnych,  czy za zaj�cia 
poza drogowego, opBaty adiacenckiej, opBat za koncesj�. W dziale 758 zwi�kszamy środki 
z tytuBu odsetek od lokat. W dziale 801 dokonujemy korekt zwi�kszających z tytuBu 
rozliczeń z lat ubiegBych.  W dziale 852 z tytuBu opBat za pobyt w DPS-ach dokonujemy 
zwi�kszenia. Zwi�kszamy również środki na Fundusz Pomocy na wyżywienie i 
świadczenia rodzinne oraz dokonujemy korekty dotacji na zadania wBasne i zlecone.                  
W dziale 855 korekta dotacji na zadania zlecone w zakresie rodziny. DziaB 853 
zwi�kszamy dotacje,  środki wBaściwie nie dotacje na dodatki gazowe. Również 
dokonujemy zwi�kszenia z różnych opBat. W dziale 900 zwi�kszmy dochody na podstawie 
analizy wykonania budżetu za 10 miesi�cy, w tym darowizny, odszkodowania, kary i 
grzywny, program czyste powietrze, zwi�kszenie ze sprzedaży zBomu, zmniejszenie 
środków z dotacji na azbest  w związku z odliczeniem podatku VAT.  W dziale 921 z kolei 
zwi�kszamy środki z tytuB wyższych dochodów z wynajmu świetlic. Przenosimy na rok 
2024 dochody, które są zaplanowane wBaśnie w budżecie na rok 2024 z dotacji w ramach 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, świetlice Gogolewo i SuBkowice. Z kolei jeśli 
chodzi o zaBącznik nr 2, czyli wydatki, w dziale 600 dokonujemy przeniesienia wydatków 
bieżących w ramach dróg gminnych.  Dokonujemy w dziale 750 zwi�kszenia wydatków                
na wynagrodzenia osobowe w zakresie zadań zleconych z dotacji.  Zwi�kszamy środki                
na wykonanie szafy do biura w urz�dzie oraz na zadanie Dost�pna Przestrzeń Publiczna. 
Zwi�kszamy również środki na zakup kalendarzy. Dokonujemy zmiany klasyfikacji 
budżetowej w ramach Centrum UsBug Wspólnych poprzez zabezpieczenie środków 
miedzy innymi na opBaty z tytuBu trwaBego zarządu.  W dziale 758 zmniejszamy rezerwy                 
na zadania oświatowe o kwot� 70.170, a te środki  przeznaczamy na zwi�kszenie 
wydatków w dziale 801, mi�dzy innymi na opBaty za energi� i gaz w jednostkach 
oświatowych, na usBugi, na nagrod� jubileuszową.  Dokonujemy również zmniejszenia na 
dotacjach podmiotowych przedszkolnych, to jest oczywiście zmiana jeśli chodzi o tą 
dodatkową nagrod� jubileuszową w jednostce. W dziale 851 dokonujemy zmiany 
klasyfikacji budżetowej w ramach zadań z zakresu profilaktyki . W dziale 852 dokonujemy 
zmiany w ramach wydatków bieżących w MGOPS, zwi�kszenia i zmniejszenia środków z 
dotacji na zadania zlecone i zadania wBasne. Dokonujemy również zwi�kszenia środków w 
ramach funduszu pomocy Ukrainie . W dziale 853 zwi�kszamy środki na dodatki gazowe, 
to są z tych środków, które otrzymujemy po stronie dochodowej. Zmniejszamy również 
wydatki bieżące związane z utrzymaniem infrastruktury dost�pu do internetu dla osób 
zagrożonych wykluczeniem cyfrowym. W dziale 855 dokonujemy szeregu zmian 
związanych z pismami w zakresie dotacji na zadania wBasne i zlecone. W dziale 900 
zwi�kszamy środki na dotacje dla Gminy Rawicz, bezdomne zwierz�ta. Zwi�kszamy 
również środki na zakup iluminacji świątecznej, inwestycja, o której rozmawialiśmy 
podczas ostatniego wspólnych komisji . W dziale 921 zwi�kszamy środki na dotacje dla 
Centrum Kultury na bieżące utrzymanie.  Zmniejszamy wydatki na opBatach za gaz i prąd 
w świetlicach. Zwi�kszmy środki  na usBugach i zakupach w budynkach świetlicowych, 
chodzi tutaj o montaż klimatyzatora w Gogolewie. Dokonujemy również zwi�kszenia na 
zagospodarowanie terenu przy świetlicy wiejskiej w miejscowości ChwaBkowo. Nie macie 
Państwo tutaj tego na opisie, ale to jest również zmiana, która jest przedmiotem 
zaBącznika nr 2. I w dziale 926 zmniejszamy dotacje ze w ramach konkursu dla organizacji 
pozarządowych, a zmniejszenie dotacji jest związane z brakiem ofert w ramach otwartego 
konkursu ofert na zadanie unihokej. Zwi�kszenie dochodów i wydatków jest w tej samej 
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kwocie tj. 355.926,53 zB, wskutek czego nie ulega zmianie deficyt budżetowy, a kolejne 
zaBączniki od 3 do 7 są konsekwencją zmian w zakresie dochodów i wydatków. I tutaj 
prosz� Państwa mamy autopoprawk�, która zostaBa Państwu przedstawiona.  Krótko 
uzasadnienia do tej autopoprawki. W dziale 750 zwi�kszamy środki na Fundusz Pomocy 
na zadania zlecone, wykonywanie zdj�ć oraz obsBuga numerów PESEL.  DziaB 750 
również dotyczy Funduszu Pomocy, ale tym razem zadań wBasnych, zadań oświatowych                
i kwota 19.005 zB. Po stronie wydatkowej w dziale 600 zabezpieczamy dodatkową kwot� 
1.500 zB na pomoc rzeczową dla Powiatu Gostyńskiego. Ta uchwaBa, która jest Państwu 
dzisiaj zaproponowana do uzupeBnienia porządku obrad i wprowadzona dotyczy wBaśnie 
tej zmiany. Pomocy rzeczowa b�dzie dotyczyBa bieżącego utrzymania dróg powiatowych, 
a stricto  opracowania projektu staBej organizacji ruchu. Dokonujemy również zwi�kszenia 
środków na zadanie inwestycyjne na dokumentacj� ścieżki pieszo-rowerowej przy ulicy 
Poznańskiej w Krobi o kwot� 15.000 zB, mamy tutaj zwi�kszenie zakresu prac. W dziale 
700 zwi�kszamy środki w ramach Funduszu Pomocy na zadania zlecone, wykonywanie 
zdj�ć oraz obsBuga PESEL. Zwi�kszamy również środki z Funduszu Pomocy na zadania 
oświatowe, na obsBug� tych zadań w zakresie wydatków Centrum UsBug Wspólnych.                    
W dziale 801 środki z Funduszu Pomocy dotyczą trzech jednostek, Przedszkola 
Samorządowego w Krobi, szkoBy w Pudliszkach oraz przede wszystkim najwi�kszej 
kwocie w Szkole Podstawowej w Krobi. Dokonujemy również przeniesienie środków                   
w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Pudliszkach na wypBat� nagrody jubileuszowej                    
w związku z uzupeBnieniem wysBugi lat. W wydziale 900 zmniejszamy środki na wydatkach 
związanych z inwestycjami w zakresie oświetlenia ulicznego. Zmniejszamy środki na 
paragrafie 4260, czyli opBaty za energi�, gaz, wod�. Razem zmniejszenie wynosi                 
86.500 zB.  W dziale 926 dokonujemy zwi�kszenia na wykonanie dodatkowego zabiegu na 
boisku w Krobi, jeżeli chodzi o drenaż cz�ści pByty boiska, kwota 50 000 zB. Konsekwencją 
zmian w zakresie dochodów i wydatków są zmiany w zakresie zaBącznika inwestycyjnego, 
zaBączników zleconych oraz zaBącznika nr 7 przedstawiającego dochody i wydatki w 
ramach Funduszu Pomocy. Dzi�kuj�.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panu Skarbnikowi. Otwieram dyskusj� nad autopoprawką i projektem uchwaBy. 
Nie widz� z Państwa strony żadnych zgBoszeń. ChciaBem poinformować, że Komisja 
Budżetu zaopiniowaBa projekt uchwaBy pozytywnie. Zamykam dyskusj�. W takim razie 
przechodzimy do gBosowania, w tym wypadku też mamy dwa gBosowania przed sobą.   
GBosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy 
budżetowej Gminy Krobia na rok 2023..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/555/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r. w sprawie: zmiany uchwaBy budżetowej Gminy Krobia na rok 2023..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
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NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
16. Rozpatrzenia projektu uchwaBy w spawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dziaBek poBożonych                   
w Krobi przy ulicy Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich, Nowej                           
i Miejsko – Góreckiej. 
Naczelnik WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów przyst�puje 
si� do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dziaBek 
poBożonych w Krobi przy ul Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich,  Nowej i 
Miejsko-Góreckiej. Planem obejmujemy obszar cz�ści dziaBek poBożonych przy 
przedmiotowych ulicach. SzczegóBowe zakresy przedstawiają zaBączniki nr 1, 2 i 3. 
Dopuszczamy też cz�ściowe uchwalanie planu dla poszczególnych obszarów. Podj�cie 
uchwaBy pozwoli nam na rozpocz�cie procedury planistycznej, która po przeprowadzeniu 
wszystkich wymaganych opinii , uzgodnień,  konsultacji spoBecznych powinna zakończyć 
si� przedstawieniem Państwu projektu uchwaBy o zatwierdzenie planu.  W miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego planujemy wyznaczyć tereny pod budownictwo 
mieszkaniowe, mieszkaniowo-usBugowe, co jest też zgodne ze studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo Panie Naczelniku za przestawienie projektu uchwaBy.  ChciaBem 
poinformować, że nad projektem obradowali Państwo Radni podczas poBączonych 
Komisji.  Także Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydaBa opini� pozytywną. Czy ktoś z 
Państwa Radnych mimo to chciaBby zabrać dzisiaj gBos? Nie widz� zgBoszeń. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/556/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r. w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla dziaBek poBożonych w Krobi przy ulicy Franciszka Rejka, Powstańców 
Wielkopolskich, Nowej i Miejsko – Góreckiej.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 
Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, 
Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
BRAK GAOSU (1) SBawomir Gembiak. W związku z tym, że  ustawa o samorządzie 
gminnym w artykule 25 a mówi, że radny nie może brać udziaBu w gBosowaniu w radzie ani 
komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego,  Rady SBawomir Gembiak nie braB 
udziaBu w gBosowaniu nad przemiotową uchwaBą.    
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
17. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie udzielenie pomocy rzeczowej 
Powiatowi Gostyńskiemu. 
Naczelnik WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Przedstawimy projekt uchwaBy dotyczący 
udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu w kwocie do 1.500 zB na 
opracowaniu projektu staBej organizacji ruchu. Wynika to z faktu, iż przy drodze powiatowej 
nr 4803P w miejscowości Krobia i Potarzyca planujemy wykonać przystanki dla autobusów 
szkolnych.  w związku z tym musimy opracować projekt organizacji ruchu, który nast�pnie 
zostanie przekazany do Powiatu Gostyńskiego. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
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Dzi�kuj� bardzo. W dniu dzisiejszym odbyBa si� posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gminy, która wydaBa opini� pozytywną na temat projektu uchwaBy. Otwieram dyskusj� Czy 
ktoś z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Nie widz�. 
GBosowano UchwaBę Nr LXVII/557/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 
2023 r. w sprawie: udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu.   
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Roman Olejniczak 
 
18. Informacja o naliczonych jednorazowych opBatach z tytuBu wzrostu wartości 
nieruchomości w związku z uchwaleniem bądź zmianą miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w roku 2022. 
Naczelnik WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Zgodnie z artykuBem 37 ust�p 8 Ustawy z 27 marca 
2003 roku w planowaniu i zagospodarowaniem przestrzennym informujemy, iż w roku 
2022 wydane zostaBy 4 decyzje w sprawie naliczenia jednorazowej opBaty z tytuBu wzrostu 
nieruchomości związanej z uchwalaniem, bądź zmianą miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na Bączną kwot� 69.592,05 zB. Decyzje zostaBy wydane 
na podstawie artykuBu 37 ust�p 6 przedmiotowej ustawy. Jednocześnie informujemy, iż na 
podstawie artykuBu 36 wyżej wymienionej ustawy z tytuBu obniżenia wartości 
nieruchomości wskutek uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego nie zostaB zBożony żaden wniosek o wyliczenie i wypBat� odszkodowania. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panu Naczelnikowi .Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby jakiś dodatkowych 
informacji dotyczących informacji , którą przedstawiB Pan  Naczelnik? Nie widz� zgBoszeń. 
 
19. Wolne gBosy i wnioski. 
Naczelnik OSP Krobia Pani Barbara Gryczka : 
Szanowni Państwo Radni. Szanowni Państwo. Korzystając z okazji, że powoli zbliża si� 
już koniec roku kalendarzowego, czyli czas podsumowań i podzi�kowań chciaBam w 
swoim imieniu, ale także w imieniu Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Krobi oraz 
wszystkich druhen i druhów z Ochotniczej Straży Pożarnej podzi�kować Państwu Radnym 
i Panu Burmistrzowi, wszystkim pracownikom Urz�du za dotychczasową pomoc, wsparcie 
i życzliwość  w dziaBaniach podejmowanych przez naszą jednostk�. Chodzi mi gBównie o 
możliwość pozyskania przez naszą jednostk�, wymienienia już wysBużonego samochodu 
transportowego Volkswagen T5 na nowy samochód,  który b�dzie nam sBużyB do realizacji 
różnych naszych dziaBań, nie tylko tych związanych z uczestniczeniem w różnego rodzaju 
zebraniach, czy spotkaniach tak jak powszechnie si� uważa, ale też możliwości daje nam 
taki środek transportu, daje nam możliwość rozszerzenia dziaBalności z mBodzieżą w 
ramach naszych mBodzieżowych drużyn pożarniczych, gdyż dzi�ki temu możemy brać 
udziaB w różnych spotkaniach, wymianach, szkoleniach, w kursach czy też w integracji z 
innymi mBodzieżowymi drużynami pożarniczymi, nie tylko na terenie powiatu gostyńskiego, 
ale też i powiatu rawickiego, co daje nam możliwość  wymiany doświadczeń, nauczenia 
si� czegoś nowego i potem przenoszenia tego na nasz grunt naszej jednostki. Biorąc też 
pod uwag� trudności z jakimi si� borykamy, jeśli chodzi o kierowców, szczególnie w czasie 
tygodnia pracy, gdy tych kierowców nie ma, a czasami dochodzi do zdarzeń, gdzie 



16 

 

niekoniecznie jest potrzebny wyjazd dużego samochodu i użycie sprz�tu takiego 
specjalistycznego, ale wystarczy na przykBad wyjazd samochodu takiego mniejszego, 
gdzie wiadomo wi�cej jest osób, które mogą nim kierować i udzielenie pomocy 
mieszkańcom, jak na przykBad pomocy zespoBowi medycznemu, tego typu dziaBania i to 
pozwoli nam być bardziej mobilnymi i rozwijać naszą dziaBalność w szerszym zakresie. 
WBaśnie chciaBam podzi�kować jeszcze raz za tą możliwość i też chciaBam poinformować, 
że druh MikoBaj na zewnątrz  podjechaB samochodem, także zapraszam, można zobaczyć 
jak wygląda teraz ten znany Państwo pewnie samochód, po maBym liftingu. Dzi�kuj� 
bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo. Proponuj�, żeby po sesji  podejść tam prosz� Państwa. Dzi�kujemy Pani 
Basiu z naszej strony,  ze strony Rady, czy myśl� Pana Burmistrza, bo też w jego imieniu 
zabieram gBos. Nam zależy na tym, żeby jako strażacy też byliście wyposażeni w sprz�t. 
To nie tylko auta, bo wiemy także dobrze, że staramy si� pomagać Straży Pożarnej w 
każdy inny możliwy sposób, dlatego też zależy nam na tym, żebyśmy my, mieszkańcy 
gminy Krobia czuli si� bezpiecznie, dlatego te podzi�kowania też pBynąć powinny w waszą 
stron�, że z tego sprz�tu też korzystacie, abyście w przyszBości też jak najmniej korzystali, 
bo to b�dzie też dla nas ważne. Wiemy też o tym, że jeszcze nast�pny samochód wejdzie 
w podziaB, bo grupa projektowa przygotowuje meleksa strażackiego. Tutaj Pan Adam 
Sarbinowski akurat ze swoją grupą w ramach projektu Równać Szanse, też pod okiem 
jednostki w Krobi przygotowuje nowy wóz, wi�c myśl�, że też b�dzie okazja żeby go w 
najbliższym czasie zobaczyć. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze chce zabrać gBos? Nie 
widz�. 
 
20. Zakończenie. 
Dzi�kuj� wszystkim osobom, które przygotowaBy dzisiejszą sesj�, Państwu Radnym za 
podj�te uchwaBy, osobom, które recenzowaBy uchwaBy za sprawne przeprowadzenie tych 
recenzji.  Zamykam LXVII sesj� Rady Miejskiej. Dzi�kuj�. 
 
 
ProtokóB sporządziBa : 
Aurelia Sikorska 


